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CONSELL DE LA POLICIA març (1 i 13) del 2024 

El divendres 1 de març es va realitzar la primera sessió, es van tractar pocs temes i es va decidir 

continuar-la el dia 13, avui hem finalitzat els punts de l’ordre del dia. Els temes més destacats han estat: 

- Informació favorable a un nou projecte de decret d’eleccions sindicals al CME:  Aquest 

nou decret pretén instaurar el vot telemàtic, aquesta mesura es pren com a sistema alternatiu 

a l’actual que permet el vot per correu, fet que ha suposat una font de conflictes, impugnacions 

i denuncies al llarg dels anys. El problema serà creure el resultat que surti d’un vot que es 

realitza de manera telemàtica... caldrà fer un acte de fe. 

 

- Grup de treball per la modificació del Règim Disciplinari: Després d’unes quantes sessions 

i diverses propostes que s’han treballat, ens han deixat ben clar que elevaran un document en 

el que hi faran constar allò que pensin que millora la norma actual, però que no ens pensem, ni 

per un moment, que el Règim Disciplinari és negociable. Donat el que veiem quan l’apliquen, 

tenim molt clar que en millorar les formes, l’empatia i la presumpció d’innocència durant la seva 

praxis, ja es faria un canvi radical sense necessitar canviar la norma. 

 

- Malestar d’una gran part dels sotsinspectors i sotsinspectores del CME:  Un parell de 

sotsinspectors del CME han vingut com assessors al Consell de la Policia per explicar que se 

senten discriminats, consideren que l’últim acord no millora substancialment les seves 

condicions de treball (doncs molts no fan torns, ni treball operatiu al carrer, per tant, els 

complements per treballar de nits, caps de setmana i festius pràcticament no els hi afecta, i 

tampoc estan citats a gaires judicis), però la gran majoria segueixen tenint places provisionals 

o de lliure designació. Es recullen les seves queixes, molt ben explicades i justificades, i ens 

emplacem a intentar millorar les seves condicions de treball i compensacions en les comissions 

de seguiment dels pacte i en properes negociacions. 

 

- Concurs de trasllats:  Ens han fet arribar una proposta de bases, els hi hem comentat alguns 

aspectes que trobem positius (millora les puntuacions de l’antiguitat i rebaixa en la resta de 

conceptes), però els hi hem fet saber que trobem a faltar destinacions i escassedat de places 

disponibles en algunes d’aquestes, i també, que pensem que totes les places del CME 

ocupades al 100% en propietat, haurien de sortir “a resultes”, doncs desconeixen si alguna de 

les persones que ocupen aquestes places pot estar interessada en concursar per una nova 

plaça. Ens faran arribar les respostes per escrit. Creuen difícil que es publiqui el concurs abans 

de Setmana Santa. 

 

- Negociacions:  Estàvem convocats per demà a la tarda, però donada la situació provocada 

per la no aprovació dels Pressupostos al Parlament, el DG de la Policia ha desconvocat la 

reunió. Ens mantindran informats de l’evolució que la situació política comporti.  

 

- Aplicació de l’acord signat al juliol de 2023: En relació a aquest punt s’ha manifestat que 

s’estan produint diferents interpretacions a l’hora d’aplicar el permís per hospitalització, les 

GNP, les citacions judicials i els atorgaments dels torns de vacances (recordem que ara és un 

60-40). Per tant, aconsellem a tots aquells membres del CME que considerin que l’aplicació del 
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nou acord no es fa de manera correcte, que es posi en contacte amb el seu delegat sindical 

per poder analitzar el cas concret. 

 

- PGA 02 (bufanda):  A la Mesa General de la Funció Pública s’ha pactat un nou sistema de 

valoració (introdueixen el concepte circular 360º, en que et valoren també els teus companys, 

subordinats i superiors) i uns nous imports. Els Mossos estem exclosos d’aquest acord, per tant 

toca seure a negociar la millora dels imports i un sistema d’avaluació més just i objectiu. El DG 

comenta que ens faran arribar una proposta sobre aquest punt, li recordem que en altres 

sessions de Consell de la Policia es va establir crear una comissió per treballar aquest tema de 

manera clara i profunda, amb voluntat de buscar un sistema lliure de subjectivitats. 

 

- Pla de carrera: El fet que aquest sigui general per tot el CME provoca que algunes especialitats 

tinguin la sensació que això els hi perjudica en els seus complements i especificitats. Ha quedat 

clar que també es treballarà per donar resposta a la singularitats de les diferents famílies 

professionals que existeixen, però tractar-ho tot al mateix moment és impossible. 

 

- Felicitacions i Medalles: El DG ens ha fet saber que han intentat rebaixar el número que cada 

any s’atorgaven, doncs creu que els últims anys va ser un efecte atemptats, conflictivitat social 

i pandèmia. Fets tots ells superats i que, per tant, hauríem de tornar a la normalitat. Li hem fet 

saber que l’atorgament de felicitacions i medalles porta anys fent-se sota criteris subjectius i 

arbitraris, toca buscar una manera de fer d’aquests premis un reconeixement real, tal i com es 

fa ara, estem davant un sistema més decebedor que motivador. 

 

- Instrucció sobre assistència jurídica: Seguim amb molts dubtes i moltes incògnites en aquest 

tema, hem fet preguntes i no hem rebut respostes. Segons sembla el Gabinet Jurídic Central 

no pensa donar cap resposta al·legant que s’ha interposat un Contenciós Administratiu en 

contra dels criteris que apliquen. Considerem que sembla una rabieta de nen petit, que igual 

que donaran explicacions en l’àmbit judicial, ens les haurien de donar a nosaltres. Sort que la 

majoria de membres del CME tenen la cobertura jurídica sindical!!! 

 

- Material balístic:  Ens informen que han comprat pel procediment d’urgència 175 plaques 

balístiques protectores de davant i darrere, 176 cascs balístics amb ulleres i 40 escuts balístics 

(20 d’assalt amb llum i 20 lleugers) per ARRO i BRIMO. Ho celebrem, però encara queda molt 

material per comprar per l’especialitat d’ordre públic. 

 

Ens preocupa què el Parlament de Catalunya no hagi pogut aprovar els pressupostos de la 

Generalitat de Catalunya per a l'any 2024, aquest fet marca una situació política d’inestabilitat 

que potser ens condiciona les negociacions que estaven en marxa. Avui, més que altres dies, 

podem estar contents i tranquils pel pacte que vam signar el juliol del 2023, ens queda cobrar 

alguns endarreriments i perfilar alguns serrells, però en bona mesura ja l’estan aplicant. 

 

CATalunya, 13 de març de 2024 
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